
"השביעיה"
חוברת הכרות

2018יוני 



שלום לכולם

חוברת הקליטהבשמחה רבה נהפכת למסורת 

!השביעייה מוכנה לקליטהשכונת  

.בצדו המזרחי-הלולים שבעת המגרשים הממוקמים במתחם 

ועדת הקליטה מביאה כעת לאישור השיחה ולהצבעה בקלפי  
.משפחות6הצעת קליטה לחברות בעצמאות כלכלית של 

אנו שמחים לצרף בזאת דפי הכרות של המשפחות המעומדות 

,  צין, (דגן)אביגד , (קוצר)שפירא , (ארטל)משפחת ויסמן : לקליטה
שוורץ וציפין  

.פרי שכבר חברה בעצמאות כלכליתיעל -השביעי במגרש 

שלושה בתי אב מתוך ששת המשפחות נכנסים לקליטה ובנייה על  

חברי קיבוץ ותיקים שנפטרו לאחר  )בסיס מגרשים של מורישים 

כל המועמדים לקליטה עברו בדיקת התכנות  (. היום הקובע

אור  "י חברה כלכלית חיצונית וכן אבחון חברתי ב"כלכלית ע
.י המזכירות"י גופים אלו וע"ואושרו ע" יישומים

בוצעו  "  השביעייה"במגרשים של השכונה הנקראת בפינו 

תשתיות בפועל יחד עם שמונת המגרשים של הפרויקט הקודם  
.במתחם הלולים

.הנקלטים כולם חתמו על הסכם מותנה באישור הקליטה  לחברות

אנו מברכים על המשך הקליטה והבנייה בניר דוד ומאחלים  
.לנקלטים הצלחה בשלב הקליטה וכמובן בבניית הבית

!ניר דוד ממשיכה לצמוח

מושקו ונוהר
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אוהבים את הקיבוץ ואת החיים  . 2010מתגוררים בניר דוד החל משנת 

.שלושת ילדינו נולדו בניר דוד. בקהילה

גם  . ניר דוד הוא הבית עבורי. בת ליונה ורחל ארטל,39בת -מאיה 

יש לי  . תמיד ידעתי שאת ילדי אגדל בניר דוד, בשנים שחייתי מחוץ לקיבוץ

.תואר שני בניהול מערכות חינוך

כיום עובדת במועצה האיזורית עמק המעיינות כמנהלת מחלקת ילדים  

.מחלקה האמונה על תחום החינוך הבלתי פורמאלי, ונוער

.חשוב לי להיות מעורבת ולהשפיע על החיים בקהילה

עובד במבשלת בירה אלכסנדר  , תואר ראשון. יליד חיפה, 42בן -ערן 

חדשות  , חובב מושבע של כל מה שקשור למכוניות. כסמנכל תפעול

.במיוחד אם אפשר לשפץ אותן, וישנות

,  בן חמש וחצי, אורי

מחכה בקוצר רוח לעלות על . ילד נבון וסקרן ניכנס מדי בוקר בשערי גן ניצן

.האוטובוס הצהוב וללמוד בביהס רימון

בת כמעט ארבע, גילי

.בשמחה וששון רצה כל בוקר לגן רימון, ילדה שמחה ותוססת

חודשים5נרי בן 
.מגלה עולם בבית התינוקות

משפחת ויסמן
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אסף ובארי שפירא, אנחנו עינה

למדתי  . הבת הצעירה במשפחה, נולדתי וגדלתי בקיבוץ, 32בת -עינה 

תואר ראשון במדעי ההתנהגות והמשכתי ללימודי הסבה ותואר שני  

.  בעבודה סוציאלית קלינית

,  עד הלידה של בארי עבדתי כעובדת סוציאלית וטיפלתי בזוגות וביחידים

.במרכז לטיפול באלימות במשפחה בעיריית אריאל

למדתי  . ילדים7בן בכור במשפחה בת , גדלתי בישוב עפרה, 36בן -אסף 

משרת עד . 188בתיכון ברמת הגולן ושירתי בשיריון כנהג טנק בחטיבה 

.  היום במילואים

" שפיר"עבדתי בחברת . בעל תעודת הנדסאי בניין ומנהל עבודה מוסמך

כמנהל עבודה ובשנים האחרונות אני מנהל פרויקטים בתחום הבניה  

במקביל אני מעבד שטחים חקלאים בבקעת הירדן ומגדל חיטה  . כפרילנס

.וירקות לשוק ולתעשייה, ושעורה למספוא

.חודשים בשמחה ובששון4נולד לפני , בננו הבכור-בארי

קבלת הפנים מאוד נעימה  , אנחנו שמחים מאוד לבוא לקיבוץ ניר דוד

.לנו

!כיף להיות חלק מקהילה תומכת ומחבקת

משפחת שפירא
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.  לאה ותמר, עידו-אנחנו משפחת שורץ

דוקטורט של  -כיום אנו מתגוררים בציריך למטרת השתלמות פוסט

.עידו

לאחר . גדלתי וחונכתי בניר דוד, בנם של נטע ודדה שורץ-עידו 

השירות הצבאי התחלתי לימודי תואר ראשון בטכניון שם למדתי  

.  עד לפני כשנה כאשר סיימתי את לימודי הדוקטורט בפיסיקה

דוקטורט באוניברסיטה  -כיום אני נמצא בהשתלמות פוסט

.הטכנולוגית של ציריך

סיימתי תואר ראשון בעבודה  . אני בת קיבוץ מעין צבי-לאה 

. סוציאלית במכללת תל חי ותואר שני באוניברסיטת חיפה

בישראל עבדתי כעובדת סוציאלית בהוסטל לנפגעי נפש בזיכרון  

יעקב ולאחר מכן במעון לאנשים עם מוגבלות שכלית התפתחותית  

.בפרדס חנה

מאוד  . הולכת לגן הנמצא באוניברסיטה, בת שנה וחצי-תמר 

מתעניינת  , לשחק עם כדור, אוהבת לטפס ולרוץ, פעילה

.כלבים וציפורים, בטרקטורים

הקרבה לטבע ולשקט  , אנו רואים בקיבוץ בית ומשפחה

ברצוננו לחזור לניר דוד . שהעמק מציע מאוד חשובים לנו

.  ולבנות בו את ביתנו

משפחת שוורץ
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:אנחנו הצינים

ל "עמי אשכנזי ז-נכד של מייסדי הקיבוץ נח ובת, 39בן -גיורא 

.  ובנם של יוני וגיתי צין נולדתי וגדלתי בקיבוץ

חיינו מספר שנים בקיסריה  . שנים10הכרתי את אלזה לפני כ 

.  ורמת צבי אבל תמיד הייתה בליבנו התשוקה לגור בקיבוץ

שנים כשאתנו בתנו הבכורה מאיה  6-עברנו לניר דוד לפני כ

מאז הגדלנו את המשפחה ונולדו לנו  . שהייתה אז בת שנה וחצי

.  עוד שני ילדים נועם ועילי

אני מסיים תואר ראשון במדעי החברה ויחסים בין לאומיים  

-שנים בתיירות של הקיבוץ ומ14עובד כ ,באוניברסיטה הפתוחה

.אני ממלא תפקיד של סגן מנהל פארק המעיינות2015

טיילתי בעולם אם אחותי  , נולדתי בהולנד, 39בת -אלזה 

.  התאומה

הגענו לישראל מספר פעמים ועבדנו כמתנדבות בקיבוצים שונים  

.  ומאוד אהבתי את דרך החיים בקיבוץ

הכרתי את גיורא כאשר  . 2006עליתי לארץ יחד עם משפחתי ב 

.  למדתי ועבדתי בתל אביב ותמיד דיברנו על חזרה לקיבוץ

את מה שהוא  , אני מאוד אוהבת את היופי והשקט של הקיבוץ

.יכול להעניק לילדינו ולהיות חלק מהקהילה

.עובדת חלקית בתיירות

אוהבת לרקוד  , בבית ספר רימון' תלמידת כיתה א7בת -מאיה 

.חולמת להיות וטרינרית, לצייר

אוהב לרוץ להשתולל ולטייל ברחבי , בוגר גן רימון4.5בן -נועם 

.הקיבוץ ובמיוחד אוהב  דינוזאורים

.אוהב לטייל ולשחק עם אחיו הגדולים1.5בן -עילי 

משפחת צין
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.וכאן ביתנו2013חזרנו לקיבוץ בשנת , אנחנו משפחת אביגד

,  את הקרבה למשפחה, אנחנו אוהבים את הקרבה למים ולטבע

חשוב לנו להיות חלק . ואת החופש והבטחון שיש כאן לילדים

.להשפיע בה ולתרום לה, מהקהילה

עובדת כמנהלת פרויקטים  , בתם של מירי וגיורא דגן, 41בת -זהר 

תואר ראשון בעיצוב תעשייתי מהמכון הטכנולוגי  , בבניה ותשתיות

.בחולון

,  מודעות, כעת מתבטאת אהבתי ליצירה בהכנת תפאורות

.להפקות התרבות של הקיבוץ" משימות מיוחדות"ו

עובד בסטודיו לעיצוב המתמחה  . בן קיבוץ גונן, 42בן -מעין 

תואר ראשון בעיצוב  , בפיתוח סימולטורים צבאיים ואזרחיים

לימודי תואר שני בחינוך לטכנולוגיות מתקדמות  , תעשייתי וחינוך

.בר אילן' באונ

.חולם על מסעות משונים ופועל להגשמתם

-ואופק בגן כלנית ' הילל בכיתה א', נהר בכיתה ג

אוהבים לרוץ . עצמאיים ודעתנים, שלושה בנים קיבוצניקים שובבים

.לשחות באסי ולשגע את הסבים שלהם, ולטפס

משפחת אביגד
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עודד ציפין

;תושב גבעתיים, 1938פנסיונר יליד , רווק

אני מעוניין לממש את זכותי לשייך ולהקים את ביתי בקיבוץ  

ניר דוד על מגרש מפותח שהוריש לי סשה סושקיס שנפטר  

2011באפריל 

התחנכתי בבית ספר ניר דוד  . נולדתי וגדלתי בקיבוץ ניר דוד

לאחר השירות הצבאי עזבתי את ניר  . ובמוסד החינוכי בית אלפא

עם  , (אסטמה)דוד בעיקר עקב בעיות הנובעות מקשיי נשימה 

.  השנים הסימפטומים חלפו

השנים עבדתי כחשמלאי מוסמך וכאיש שירות של  לאורך 

.  מעלויות

.  כולל פנסיה, אני מסודר מבחינה כלכלית

אני מסתדר עם כל אדם ולא נוטה לעימותים ולא להתערב  

.  בענייני אחרים

אך מאחר וזה התנאי של הקיבוץ  , לא ביקשתי להצטרף לחברות

על מנת לאפשר לי להקים את ביתי בקיבוץ אני נכון להצטרף 

.  לחברות ואף חתמתי על הסכם לעניין זה

עודד
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